

Professional and Special Services \$30,765

Respectfully submitted,

GUY CHARBONNEAU,
Chairman.

The Honourable the Speaker, from the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration, tabled its Twenty-third Report (Sessional Paper No. 331-778), as follows:—

WEDNESDAY, February 12, 1986

The Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration has the honour to present its

TWENTY-THIRD REPORT

Your Committee has examined and approved the supplementary budget presented to it by the Chairman of the Standing Senate Committee on National Finance for the proposed expenditures of the said Committee with respect to its examination and consideration of such legislation and other matters as may be referred to it, as authorized by the Senate on February 5, 1986. The said supplementary budget is as follows:

Professional and Special Services \$8,214

Respectfully submitted,

GUY CHARBONNEAU,
Chairman.

The Honourable the Speaker, from the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration, tabled its Twenty-fourth Report (Sessional Paper No. 331-779), as follows:—

WEDNESDAY, February 12, 1986

The Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration has the honour to present its

TWENTY-FOURTH REPORT

Your Committee has examined and approved the supplementary budget presented to it by the Chairman of the Special Senate Committee on Youth, appointed to examine, consider and make recommendations on problems and issues facing Canadian youth between 15 and 24 years of age, authorized by the Senate on December 11, 1984. The said supplementary budget is as follows:

Professional and Special Services \$9,240

Respectfully submitted,

GUY CHARBONNEAU,
Chairman.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate resumed the debate on the motion of the Honourable Senator Stanbury, seconded by the Honourable Senator Petten, for the third

Services professionnels et spéciaux 30 765 \$

Respectueusement soumis,

Le président,
GUY CHARBONNEAU.

L'honorable Président, du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration, dépose le vingt-troisième rapport de ce Comité, dont voici le texte (document parlementaire n° 331-778):

Le MERCREDI 12 février 1986

Le Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration a l'honneur de présenter son

VINGT-TROISIÈME RAPPORT

Votre Comité a examiné et approuvé le budget supplémentaire qui lui a été présenté par le président du Comité sénatorial permanent des finances nationales pour les dépenses projetées dudit Comité aux fins d'examiner les mesures législatives et autres questions qui lui seront déferées, tel qu'autorisé par le Sénat le 5 février 1985. Ledit budget supplémentaire se lit comme suit:

Services professionnels et spéciaux 8 214 \$

Respectueusement soumis,

Le président,
GUY CHARBONNEAU.

L'honorable Président, du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration, dépose le vingt-quatrième rapport de ce Comité, dont voici le texte (document parlementaire n° 331-779):

Le MERCREDI 12 février 1986

Le Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration a l'honneur de présenter son

VINGT-QUATRIÈME RAPPORT

Votre Comité a examiné et approuvé le budget supplémentaire qui lui a été présenté par le président du Comité spécial du Sénat sur la jeunesse, créé pour étudier et faire des recommandations sur les problèmes et questions auxquels font face les jeunes Canadiens âgés de 15 à 24 ans, tel qu'autorisé par le Sénat le 11 décembre 1984. Ledit budget supplémentaire se lit comme suit:

Services professionnels et spéciaux 9 240 \$

Respectueusement soumis,

Le président,
GUY CHARBONNEAU.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur Stanbury, appuyé par l'honorable sénateur Petten, tendant à la troisième lecture du Projet de